OUR VISION 我們的願景

City University of Hong Kong aspires to become a leading global university, excelling in research and professional education.

香港城市大學矢志成為研究優異、專業教育 出眾的全球一流學府。

OUR MISSION 我們的使命

To nurture and develop students' talents and to create applicable knowledge for social and economic advancement.

致力培育和拓展學生才能,創造實用知識,推動社會和經濟進步。

A campus enriched by different cultures, languages, ethnicities, genders, points of view, and learning and teaching styles is what we aim for at CityU. Our University is in the heart of a metropolitan community with extensive global connections. We aim to reflect that cosmopolitan flavour by attracting high-quality students and faculty from around the world and encouraging local students to seek academic adventures overseas. Similarly, we promote pedagogic styles that reach beyond traditional institutional learning (lectures, classroom). At CityU, we spotlight learning-centric education that builds pathways for sustainable careers; inspirational learning that presents the spark for dynamic self-motivation; interactive learning that encourages intellectual exchange and sharing; and innovative learning that emboldens the pursuit of invention and creativity. Hence, our theme for our Annual Report 2022/23 is "Embracing Diversity — Putting Learning First".

城大致力建構多元化校園,融合各種文化語言、不同種族性別、百<mark>花齊放的觀</mark>點和教學方式。我們的校舍座落於地理位置優越的香港大都會市中心,緊密聯繫環球各地。我們從世界各地招攬優秀學生,延聘卓越教研學者,鼓勵本地學生到海外作學術交流,正好反映城大的國際化特色。同樣地,我們的教學模式超越傳統課堂授課方式,推動以學習為中心的教育,讓學生為未來持續事業發展作充分準備,並推行激發學生主動學習的啟發性學習、鼓勵知識交流的互動性學習,以及推動創意和發明的創新性學習。因此,城大以「擁抱多元學習為先」為2022/23年報的主題。